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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 27.03.2025, în cadrul şedinţei  ordinare   

 a Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 200 din data de 21.03.2025, în conformitate cu prevederile art. art. 
134, alin. 1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali, absenți fiind doamna 
consilier local, prof.Amarie Mariana și domnul consilier local Sandu Sergiu.  
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 

ședința ordinară a Consiliului Local, ședință pe luna martie 2025. Ordinea de zi v-a 

fost pusă la dispoziție în termenul legal. Supun aprobării dumneavoastră 

introducerea pe ordinea de zi a unui proiect suplimentar, referitor la preluarea în 

patrimoniul public a bunurilor aferente unor obiective de investiţii și ceva modificări la 

venituri și cheltuieli, datorită faptului că am primit banii de la Ministerul de Finanțe, 

abia alaltăieri, sumele pentru învățământ.  Sunt alte propuneri pentru completarea 

ordinii de zi? Nu sunt. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi,  respectiv:   
 Proiectul ordinii de zi al ședinței ordinare din data de 27.03.2025          
           1. Procesul – verbal ale şedinţei din data de 28.02.2025; 
           2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare:    Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

             3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, precum și a categoriilor de cheltuieli 
finanțate din bugetul UAT MUNICIPIUL FĂLTICENI pentru obiectivul de investiții 
„Creșterea nivelului de siguranță la acțiuni seismice, precum și asigurarea 
funcționalității Colegiului "Vasile Lovinescu" din Municipiul Fălticeni, județul Suceava, 
prin lucrări de consolidare și renovare energetică”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul 
proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și utilitate 
publică - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

             Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

             4. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 134/29.06.2023 
referitoare la aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare 
maximă de 25.552.000 lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritor iului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

             5. Proiect de hotărâre privind transformarea unui post din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni  -  iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, sănătate, 
cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, 
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

              6. Proiect de hotărâre privind comasarea unor imobile, proprietatea publică a 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura 
si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

            7. Proiect de hotărâre privind stabilirea destinației de bunuri disponibile pentru 
compensare, în condițiile legilor speciale, a unor terenuri aflate în proprietatea privată 
a municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura 
si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

 8.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind 
serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul local al municipiului Fălticeni 
pentru anul 2025 

- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, sănătate, 
cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, 
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

            9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de Acțiune Comunitară 
destinat prevenirii și combaterii riscului de sărăcie și excluziune socială, pentru anul 
2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, sănătate, 
cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, 
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

            10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare și al aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

11. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 
aprilie –iunie 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare:  Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

12. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 
domeniul public al municipiului Fălticeni, județul Suceava - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 



           13. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparţin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 
cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

            14. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației unui imobil(construcție și 
teren aferent), proprietatea publică a municipiului Fălticeni, care a făcut parte din baza 
materială a unei unități de învățământ preuniversitar de stat și a cărei activitate 
educațională este întreruptă de cel puțin 3 ani- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Cantinei de Ajutor Social din cadrul Direcției de Asistență Socială 
Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 

administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, sănătate, 
cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si 
urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si 
Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

16. Proiect de hotărâre privind transformarea unei funcții contractuale din cadrul 
Direcției Administrația Piețelor din subordinea primarului municipiului Făliceni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 

administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ si Comisia pentru administraţie publică, 
juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

 17. Raport privind starea economico – socială și de mediu a unității 
administrative – teritoriale Municipiul Fălticeni; 

   Suplimentare 
18. Proiect de hotărâre privind preluarea în patrimoniul public a bunurilor aferente 

unor obiective de investiţii ce deservesc sistemul de alimentare cu apă şi canalizare al 
municipiului Fălticeni şi transmiterea acestora în administrarea operatorului regional 
S.C. ACET S.A. Suceava- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului 
si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

   Ordinea de zi se aprobă în totalitate cu 17 voturi pentru.  
D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 

consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de 
astăzi întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al 
iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi 
celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. De asemenea, se 
menționează că alesul local care se află în conflict de interese, potrivit art. 228 din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, are obligația să se abțină de la vot în 
legătură cu proiectele de hotărâre în cauză si nici să nu participe la dezbaterea 
acestora. 



     Se trece la primul punct de pe ordinea de zi, respectiv procesul – verbal al 

şedinţei din data de 28.02.2025. 

 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi ”pentru”,  
(Se abține doamna consilier local, prof. Mocanu Ania-Alina, care solicită 
consemnarea în procesul-verbal din data de 27 februarie, la punctul 13 de pe ordinea 
de zi, a intervenției sale referitoare la vânzarea bunurilor aparținând domeniului 
privat.). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum vă spuneam și la 
începutul ședinței, materialul prezentat inițial a suferit modificări. În primul rând, e 
vorba de modificările suferite la bugetul pentru învățământ. Marți s-a publicat în 
Monitorul Oficial și am primit cotele defalcate de TVA., pentru asigurarea cheltuielilor 
la capitolul ”bunuri și servicii” la unitățile de învățământ.  Am adăugat și un proiect 
nou și adăugăm și sumele pe care le-am primit de la bugetul de stat cu această 
destinație. În rest, proiectul este cel pe care l-ați văzut inițial. Câteva considerente pe 
marginea acestui buget, după cum vedeți veniturile totale sunt în valoare  de 
245.273.760 lei, iar cheltuielile  sunt în sumă de 257.170.440 lei. Fac de la început 
mențiunea că am asigurat integral secțiunea de funcționare, care înseamnă toată 
partea de bună gospodărire unităților subordonate Primăriei, inclusiv spitalul și 
unitățile de învățământ. Aici avem sumele de bani care au fost necesare pentru 
funcționare, iar sumele de bani care ne-au rămas au fost repartizate către secțiunea  
dezvoltare, respectiv investiții. După cum vedeți, avem 33 articole. Am rugămintea să 
le citim pe rând deoarece,  poate sunt conflicte de interese. La unitățile de 
învățământ sau la spital, când ajungem la acel articol, vă rog cei care trebuie, să vă 
abțineți de la vot.  

  D-na consilier local, prof. Mocanu Ania-Alina: Dar în cazul consilierilor 
care sunt în consiliile de administrație ale școlilor? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu are legătură. 
  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Nu este conflict de interese? 

Sau măcar să ne abținem? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu este conflict de interese. 

Toată lumea este în consilii de administrație.  Și aici e un posibil conflict de interese, 
pentru că este o interpretare ANI. Faptul că sunteți în consiliul de administrație este o 
împuternicire de la Consiliul Local. Ați acceptat, ați fost votată de colegii din Consiliul 
Local. E vorba de cadrele didactice și directorii care activează la unitatea de 
învățământ respectivă. 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Mulțumesc. 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Revenind la partea de 
funcționare, după cum vedeți, am asigurat programele specifice pentru cultură și 
sport sumele specifice. Pentru unitățile de cult,  pentru salarii și bunuri și servicii în 
Primărie și instituțiile subordonate. La partea de investiții, un volum foarte mare de 
investiții și  vreau să vă spun foarte sincer și corect, fără să laud colegii mei din 
primărie, a fost un volum de muncă extrem de mare. Pentru că, la momentul la care 
discutăm, suntem beneficiarii multor proiecte cu finanțare europeană și 
guvernamentală și a trebuit ca fiecare program, să fie tratat separat. Sunt programe 
care sunt în implementare, sunt programe  pentru care am depus cereri de finanțare, 
sunt programe pentru care am depus documentele pentru contract. Am semnat 
contracte de finanțare, suntem în diferite etape, ca să fiu foarte scurt și pentru fiecare 
în parte a trebuit să facem foarte multe documente, foarte corect astfel încât, să 
reușim să finalizăm proiectele începute și să finalizăm în condiții perfecte investițiile 
mari. Dacă vreți să fac un scurt rezumat,  avem pe AFM (administrația fondului de 
mediu) Școala Gimnazială Al.I.Cuza, la care avem și noi o cotă de cofinanțare 
stabilită de lege, care este suportată de la bugetul local. Avem Corpul B al Primăriei 
în aceeași situație și Internatul Colegiului ”Nicu Gane”, de la stadionul de jos. Așa 
cum știți, l-am dat în administrare liceului, tocmai pentru a fi eligibil prin programul 
acesta, care presupune contracte de finanțare doar pentru unitățile de învățământ 
sau clădirile  conexe. Pe PNRR( programul național de redresare și reziliență), avem 
clădirea din față, Primăria, la care trebuie să asigurăm cofinanțarea și cheltuielile 
neeligibile. Trebuie să asigurăm execuția pe  două obiective care depășesc 10 
milioane de lei, Centru de zi pentru persoane vârstnice din Țarna mare și  blocul 
Nzeb, care  se construiește în Șoldănești, în spatele blocului pentru specialiști în 
sănătate, tot pe PNRR. Urmează în cel mai scurt timp trebuie să desemnăm 
câștigătorul pentru execuția lucrării.  

  D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton: Acolo, la blocul acela știu 
că se extinde rețeaua electrică și nu au de unde să lege racord. S-au legat tot de 
vechiul transformator, sau se vor lega tot de vechiul transformator. Știam că, acolo ați 
spus, că se face un nou transformator. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dar se face un nou 
transformator. 

  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: Anul acesta? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Probabil, într-o lună e gata. 

Demersurile au început undeva prin aprilie, mai anul trecut. Este o investiție de 
aproximativ 700 milioane lei. 

  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: Și blocul  la termen? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ascultați-mă un pic. Este o 

investiție de aproximativ 700 milioane lei, la care contribuția municipiului Fălticeni 
este de 256 mii lei. Restul îi suportă Delgaz-ul. Va fi un transformator nou care va 
deservi ambele blocuri. Și cel care s-a  finalizat acum cu locuințe de serviciu pentru 
medici și cel care se va construi în spate. Va fi un transformator cu două legături. Nu 
vom folosi sub nici o formă transformatorul existent. Va fi un transformator nou, nu e 
foarte ieftin, noi cofinanțăm doar cu valoarea pe care o regăsiți aici. Restul, 
contribuția până la 700 mii, este contribuția Delgaz.  

  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: Blocul este construit în 
proporție de 80%, poate mai bine și cred că transformatorul e în urmă. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Poate vorbiți doar de 
organizarea de șantier. Blocul  de care vorbiți și cel care se va construi, vor beneficia 
de sursă de  curent nouă, în buclă, așa cum prevede legislația. Tot pe PNRR 



demarăm imediat după ce votăm,  probabil în săptămânile următoare, licitația pentru 
Cinematograf, pentru execuția lucrării. Tot prin PNRR veți găsi pe lista de investiții 
”management de trafic”- vorbim de semaforizarea de care v-am mai povestit, la fel 
declarată eligibilă, contribuind cu 200 mii lei, la o valoare totală de 2.560.000 lei. Apoi 
avem investițiile pe care ni le propunem prin POR, prin sume prealocate pe care le 
avem disponibile la ADR NordEst Piatra Neamț,  cu 3 obiective majore. Vorbim de un 
proiect de 5 milioane euro, ”Mobilitate urbană”, urmând să depunem documentația 
până la 30 iunie. Vorbim de mobilitate urbană - străzi, trotuare, piste de biciclete, 
inclusiv biciclete electrice manuale și așa mai departe. Un program pentru 
reabilitarea spațiilor verzi și aici avem în calcul două zone verzi, la intrarea pe strada 
Maior Ioan pe stânga și pe dreapta, Parcul Policlinicii, Parcul de lângă Primărie, sunt 
la fel un proiect cu finanțare europeană, în proporție de  98%, cred. Și tot prin POR, 
tot prin ADR NordEst Piatra Neamț, o sumă prealocată, adică o sumă pe care o 
avem deja la dispoziție, 2 milioane euro, Cantina Colegiului Tehnic Mihai Băcescu la 
care revenim cu o reabilitare și mansardare. Școala va avea mai multe spații 
funcționale, laboratoare, cabinete. Prin programul guvernamental privind combaterea 
riscurilor seismice, avem proiectul mare de la Colegiul ”Vasile Lovinescu”, care se 
află pe  ultima sută de metri, pentru semnarea contractului de finanțare și dacă 
lucrurile merg în regulă, anul acesta desemnăm și constructorul. Un proiect de 7 
milioane de euro. La fel, tot la acest colegiu, am pus bani pentru realizarea 
documentației, pentru mansardare Cantină școlară și extindere, tot cu finanțare 
integrală. De la bugetul local, aveți în cealaltă anexă restul de obiective pe care ni le 
propunem și sunt foarte multe și foarte vaste.  Investiții, pentru tot ceea ce  înseamnă 
echipamente pentru cartea electronică de identitate, tot din banii noștri. Anul acesta 
se va trece la cartea de identitate electronică. Pentru a veni în sprijinul 
Detașamentului de Pompieri de pe raza Municipiului, achiziționăm o barcă 
pneumatică cu toate accesoriile de 39.000 lei, va rămâne proprietatea noastră și le-o 
vom da în comodat pentru că în ultima vreme s-au întâmplat situații de urgență pe 
iazurile care sunt în jurul Fălticeniului. Barca pe care o au ei este foarte veche. Prin 
urmare, ne propunem să venim în sprijinul lor. Ca elemente de noutate de la bugetul 
local, la Colegiul Nicu Gane, ”Reparații teren de sport, împrejmuire și amenajare 
tribună”- 586.500 lei. Construim o tribună funcțională, să lăsăm o  dimensiune  
necesară terenului. Apoi, iluminat, schimbarea suprafeței de joc, suprafața care va fi 
generoasă și ca spațiu.  

  D-nul consilier local, prof.Bența Codrin: O construcție metalică care să 
reziste. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da și mult mai generoasă și 
ca spațiu și care să permită și activități sportive în condiții optime. Demolare 
bibliotecă și construire bibliotecă P+E parțial - Colegiul National Nicu Gane. Am luat 
hotărârea împreună cu conducerea să construim o bibliotecă nouă și o sală 
multimedia, o construcție parter plus etaj în vecinătatea Corpului B.  După ce obținem 
avizele de la Ministerul Educației, pe cea veche o demolăm. Vreau să fie foarte clar, 
prima dată construim, iar apoi demolăm. 

  D-nul consilier local, prof, Bența Codrin: Ne așteptăm la ceva reacții. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu este o clădire de 

patrimoniu.  
  D-nul consilier local, prof, Bența Codrin: E vorba de arhitectură. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dar nu este nici o 

arhitectură. Am vorbit cu specialiștii, avem o documentație foarte solidă, care 



dovedește faptul că a fost o construcție realizată în perioada comunistă, fără nici un 
plan și fără nici o arhitectură. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Din ce am văzut noi apărea și în 
poză în 1920? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: O parte din ea. 
Deocamdată, construim o bibliotecă nouă, parter plus etaj și cu un spațiu mult mai 
generos și condiții optime pentru activitățile specifice de bibliotecă. Cabinet de limba 
română, sală de lectură și tot ce mai presupune o lectură corectă. La Colegiul Tehnic 
”Mihai Băcescu”, demolăm spălătoria existentă   și construim una nouă. La solicitarea 
unității de învățământ mai construim și  un garaj și o magazie, corpuri anexe, ce mai 
presupune acolo. Tot aici, am reabilitat și finalizat Corpul A, intrăm la interioare la 
Corpul B. Investiție mare 2.780.000 lei, la Internat. Reparații teren de sport, 
împrejmuire, căi de acces și amenajare parcare Școala Gimnazială Mihail 
Sadoveanu  la care am alocat 430.780 lei. La Colegiul Vasile Lovinescu, pe lângă 
reparațiile la canalul termic, avem turnare șapă atelier mecanic, rezolvată în proporție 
de 90%. Mai sunt mici lucruri de rezolvat.  Instalația electrică, tot prin PNRR, ca 
element nou. Am achiziționat prin bani europeni aparate pentru atelier, aparate 
specifice. Instalația este foarte veche, nu mai poate fi utilizată, facem o instalație 
nouă cu trifazic, fără riscuri pentru copii, cu sistem de protecție, pentru a nu fi nici un 
eveniment nefericit. Alocăm aproape 100 mii lei și pentru această investiție. 
Tâmplăria de la sala de sport de la Colegiul Vasile Lovinescu cea mai mare problemă 
existență acolo. Plouă pe la geamuri. Mai sunt și altele, dar le luăm treptat.  La 
Corpul B de la Nicu Gane, aveți problema cu agentul termic, termoficarea, căldura 
vine de la Cantină. Am luat  decizia cea mai înțeleaptă, zic eu, instalăm 3 centrale 
care vor acționa în ”cascadă”, automatizat. Corpul B are avantajul că va fi in 
dependent energetic, nu va mai depinde de Cantină. Nu mai avem pierderi și va 
exista și confortul unității de învățământ, cu o simplă apăsare de buton. Consumul de 
energie s-a redus cu 50%, iar confortul s-a dublat   ca și la Grădinița Dumbrava 
Minunată unde avem astfel de centrale. Asta dorim să se întâmple și aici, suma 
alocată este de 471.540 lei. 

  D-nul consilier local, prof, Bența Codrin: E prevăzută și înlocuirea… 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Calorifere, conducte, absolut 

tot.  Apoi, montare sistem de ventilație sala de sport Colegiul Tehnic Mihai Băcescu, 
ca să evităm condensul, facem aceeași instalație ca și la Nicu Gane, ventilație cu 
recuperator de căldură, pentru a asigura și aerul cald. La Cantina de la Mihail 
Sadoveanu, am făcut-o funcțională, am semnat contractul de recepție, mai trebuie 
utilată - 120.000 lei alocați pentru asta.  Reparații exterioare Centru medical Fălticeni, 
Policlinica, construire vestiare cu spatii de cazare P+E - Stadion Sportiv Constantin 
Jamaischi, început anul trecut, am finalizat partea de avize, am semnat chiar ieri 
autorizația de construcție. La etaj, va fi microhotel pentru sportivi, cantonamente, 
activități școlare, olimpiade. Suma o avem alocată. Anul acesta alocăm doar 600 mii 
lei, apoi putem suplimenta. Nu blocăm banii, așteptăm să vedem cum lucrează. 
Procedura de licitație se apropie de final probabil că, în maxim 2 săptămâni, 
demarăm procedura și emitem ordinul de începere a lucrărilor. La Muzeul Apelor vom 
înlocui niște uși și niște panouri electrice. Mai sunt anumite categorii de cheltuieli 
pentru Direcția de Utilitate Publică, dar minore. Apoi, acumulator  ACM Otel 
Zincat+accesorii-1 bucată, motopompă ape uzate - 2 bucăți, truse de scule. Reparații 
alei și amenajare parc str. Ana Ipătescu. Suprafața era deteriorată, plus că era și un 
proprietar acolo, l-am eliminat și juridic. Ocupa abuziv cineva, am reglat și juridic 
situația și reabilităm toată zona aia, construim aproximativ 24 parcări, plus un 



părculeț.  Apoi, branșamentele la Centrul cu Aport Voluntar. Cel electric e 140.000 lei, 
iar cel de apă  și canalizare e 120.000 lei.  Termen de finalizare în  această vară. 
Alimentare cu energie electrică Stații de reîncărcare vehicule electrice, aparținând 
Municipiului Fălticeni, amplasate in Municipiul Fălticeni, 600.000 lei am mai vorbit 
despre asta, și amplasare Stații de reîncărcare vehicule electrice, aparținând 
Municipiului Fălticeni, amplasate în Municipiului Fălticeni - 286.180 lei. Vor fi 
amplasate în spate 4 stații de încărcare, cu care vom încărca cele 5 vehicule ale 
Primăriei și ale unităților de învățământ. Am vorbit și cu directorii, urmează să 
anunțăm din timp  când se lansează programul AFM - ului și am solicitat tuturor 
conducătorilor  auto să  fie prompți, în vederea achiziționării de vehicule, pe care 
ulterior să le încărcăm la aceste stații.  Costul este  0, pentru că avem panourile 
fotovoltaice, 48 kw. 

  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: La stații e făcută și 
programarea pentru fotovoltaice? Pentru că există,  să încarce numai din panouri.  

D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da. 
Din nou, la Primărie  avem, mașină de înșurubat cu impact cu acumulator, 

mașina de debitat metal, trusă chei. Extindere rețea electrică zona Armatei nr.17. 
Construirea de locuințe pentru tineri destinate închirierii, specialiști în sănătate-
265.500 lei, cofinanțarea noastră. Construirea de locuințe pentru tineri destinate 
închirierii, specialiști în sănătate -15.000 lei. Construirea de locuințe NZeb plus 
pentru tineri în Municipiul Fălticeni. Extindere rețea electrică zona Armatei -265.500, 
care înseamnă cofinanțare. Mai avem extindere rețea de canalizare str. Magazia 
Gării,  care sunt 3 în Fălticeni. Au canalizare  până la un moment dat, până la vârful 
de pantă. De acolo nu mai au canalizare, venim de la bugetul local și dăm. Asfaltare 
străzi în municipiul Fălticeni,  tronson II, str. Costică Arteni, parțial str. Soldat Zamfir și 
extindere str. Broșteni. Va exista o legătură suplimentară între cartierul Șoldănești și 
Bulevardul 2 Grăniceri, fără să mai fie nevoie să meargă prin centru. Anul trecut am 
obținut documentația, mai aveam un aviz de obținut de la  Serviciul de Gospodărire a 
Apelor pe care l-am obținut, am alocat anul acesta inițial 600.000 pentru construcții. 
Urmează să  desemnăm câștigătorul și să dăm drumul la treabă.   

  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: Aveți prins pod acolo? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da avem.  
  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: E o problemă la curba 

aia, cine ține minte, construcția care a fost după bloc a îngustat puțin drumul.  
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vom avea  drum de 7 metri 

pe toată lungimea lui. Știu ce spuneți, e o platformă betonată. Intrăm în partea 
dreaptă.  Va fi un drum de 7 metri, din capăt în capăt, adică 6 metri carosabil și 1 
metru trotuar. Pe Costică Arteni nu vom avea trotuar în totalitate, ci pe o parte din 
stradă. Reabilitare rețea de străzi urbane - tronson I (str. Sucevei, Bdul. Revoluției, 
13 Decembrie, Dimitrie Leonida, Matei Millo, Republicii, Armatei), pe Anghel Saligny 
le știți. Avem reparații Strada Unirii, strada cu piatra cubică. Sunt 2 trotuare relativ 
largi, iar suprafața de piatră cubică. Vom avea două trotuare  din pavele, de 1 metru, 
pe partea dreaptă  o bandă de 2,5 metri lățime, care va fi o parcare în lung și două 
benzi de circulație de 3 metri cu piatra cubică, până la gară. Vom păstra și o parte din 
patina timpului, acea piatră cubică. Mobilitate urbană multimodală sustenabilă v-am 
explicat, avem o sumă prealocată de 5 milioane de euro și semafoare inteligente. 
Astea sunt în mare, investițiile pe care ni le propunem. Pe lângă asta cofinanțăm 
toate proiectele de învățământ. Vreau să vă spun și dumneavoastră, domnilor 
directori, la acest buget s-a muncit foarte mult, și  dacă documentele nu ne vin la 
timp, dezechilibrează întreg bugetul și trebuie să o luăm de la capăt. Doamna  
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director economic, e aici și vă poate confirma acest lucru. Nu există la nici un buget, 
un capitol separat, care să nu depindă de altul. Așa că vă rog, cu permisiunea 
dumneavoastră să ne vedem mâine la 11, aici, pentru a discuta faptul că, toate 
colegiile beneficiază de cea mai mare alocare bugetară pentru investiții din  toate 
sursele  posibile. Dacă aveți întrebări? 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina: Am eu. Alocarea propusă în 
bugetul local pentru turism, 0,01%, având în vedere că suntem oraș, stațiune 
turistică? Nu vi se pare prea putin? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Procentual 0,01% sună mic, 
dar dacă  luăm 0,01% din 257 miliarde s-ar putea să nu fie chiar mică suma. 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina: Și e suficientă pentru  
promovare și pentru dezvoltare turistică? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt 800 milioane  lei vechi. 
Nu cred  că este o sumă mică. Așa, într-adevăr pare puțin. 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina: Pentru a face o promovare 
reală, trebuie și un aport financiar. Trebuie să exploatăm și economic faptul că 
suntem stațiune turistică.  

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sigur că da. Repet, 80.000 
de lei, mi se pare o sumă suficientă pentru promovarea turistică a Municipiului 
Fălticeni. Până la urmă promovarea înseamnă că trebuie să aducem și niște venituri 
suplimentare. M-aș bucura ca cei 80.000 lei pe care îi cheltuim, să aducă măcar 100 
milioane. 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina:  Promovarea este foarte 
scumpă, de asta zic, pentru a atrage turiștii, nu să avem doar titlul de stațiune 
turistică, chiar să exploatăm ceea ce avem. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Încercăm să accesăm  
proiecte care au finanțare externă, astfel încât să nu avem anumite categorii de 
cheltuieli. 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina:   Și am mai văzut o sumă, 
la fotbal masculin. Poate greșesc eu, e o sumă foarte mare, e reală? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Da, e reală. 
  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: 1 milion cinci sute și ceva. 
  D-nul consilier local, ing.Drăgușanu Octav-Anton: Nu, 1.369.000 lei, dar 

foarte mare diferență între natație și canotaj. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Fotbalul e un sport 

costisitor și finanțăm două echipe. Avem o echipă în liga a 3-a și o echipă în liga a 5-
a.  Legislația națională impune ca 30%  să se ducă pentru copii și juniori. Noi, 30% 
din această sumă îi dirijăm pentru echipele de juniori, nu pentru seniori. Și e o sumă 
mică comparativ cu alții. 

  D-nul consilier local, prof, Bența Codrin:  Putem finanța și CSS-ul? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Nu. 
  D-nul consilier local, prof, Bența Codrin: Am văzut că  e posibil. Eu m-am 

uitat pe regulamentul CSS, de asta zic. Din punct de vedere administrativ, poate e 
altceva.  

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Din punct de vedere legal 
este imposibil și ilegal să finanțezi Clubul de Copii și Școlari. Eu nu știu regulamentul 
CSS, eu merg pe legislația națională.   

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Ok, în regulă. Mă întreabă colegii 
și pe mine și trebuie să le dau un răspuns. 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Credeți-mă  pe cuvânt că 
știu. Finanțam cu drag, dacă se putea. Nu este legal. Nu finanțează nimeni. La nivel 
național nu este nici o finanțare din partea nici unei municipalități, pentru că nu există 
varianta legală. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Dacă preluați CSS-ul? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dacă îl preluăm, sigur că 

da. Noi putem finanța pe baza Legii 350/2001, cum finanțăm și activitățile de cultură. 
Fiecare club vine cu un program, participă la o licitație organizată de noi, dar trebuie 
să fie club sportiv privat. Clubul Sportiv Școlar nu este privat. 

 D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Ok. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ghidul este afișat în 

transparență decizională de pe 25 martie. În ședința din aprilie  vom aproba în cadrul 
Consiliului Local, Ghidul privind finanțarea. Același lucru la cultură. 
 Dna consilier local, prof.Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dna consilier local, prof.Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Alte intervenții? Nu sunt. 

     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Sunt persoane 
care dacă ar vota anumite articole ale proiectului de hotărâre, s-ar afla în conflict de 
interese, așadar se va vota pe articole, apoi proiectul în totalitate. Cei care 
considerați că sunteți în conflict de interese, nu veți vota articolul respectiv.  

Art. 1 - 17 voturi pentru; 
Art. 2 -  16 voturi pentru și o abținere(dna consilier local, prof.Mocanu Ania-

Alina); 
Art. 3 – 17 voturi pentru; 
Art. 4 – 17 voturi pentru; 
Art. 5 – 17 voturi pentru; 
Art. 6 - 17 voturi pentru; 
Art. 7 - 17 voturi pentru; 
Art. 8 - 17 voturi pentru; 
Art. 9 - 17 voturi pentru; 
Art. 10 - 17 voturi pentru; 
Art. 11 - 17 voturi pentru; 
Art.12 - 15 voturi pentru (dna prof.Corbu Luminița-Claudia și dl prof.Bența 

Codrin nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.13 - 17 voturi pentru ; 
Art.14 - 17 voturi pentru(dna prof.Vasincu Alina și dl prof. Ignat Sorin nu au 

participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.15 - 17 voturi pentru; 
Art.16 - 17 voturi pentru; 
Art.17 - 16 voturi pentru (dl prof. Mihai Ioan nu a participat la dezbateri și nu și-a 

exercitat dreptul de vot); 



Art.18 - 16 voturi pentru (dl prof.Pintilii Marius-Claudiu nu a participat la 
dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de vot); 

Art.19 – 16 voturi pentru (dna prof.Dulgheriu Maria nu a participat la dezbateri și 
nu și-a exercitat dreptul de vot); 

Art.20 – 17 voturi pentru; 
Art.21 – 16 voturi pentru (dna prof.Amarie Mariana nu a participat la dezbateri și 

nu și-a exercitat dreptul de vot); 
Art.22 – 17 voturi pentru; 
Art.23 – 14 voturi pentru (dna dr.Cojocaru Liliana, dna as.Edu Anca și dna 

as.Chirilă Violeta nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.24 – 17 voturi pentru; 
Art. 25 – 17 voturi pentru; 
Art. 26 –  16 voturi pentru (dl prof. Mihai Ioan nu a participat la dezbateri și nu 

și-a exercitat dreptul de vot); 
Art. 27 – 17 voturi pentru; 
Art. 28 – 17 voturi pentru; 
Art. 29 – 17 voturi pentru; 
Art. 30 – 17 voturi pentru (dl prof.Pintilii Marius-Claudiu, dna prof.Corbu 

Luminița Claudia, dna prof.Amarie Mariana, d-na prof.Dulgheriu Maria, dl prof.Mihai 
Ioan și dl prof.Nistor Dan-Mircea nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat 
dreptul de vot); 

Art. 31 – 16 voturi pentru (dna prof.Corbu Luminița-Claudia nu a participat la 
dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de vot); 

Art. 32 – 17 voturi pentru; 
Art. 33 -  17 voturi pentru; 

       Se supune la vot în totalitate, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi, 
pentru.   

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 

tehnico-economici, precum și a categoriilor de cheltuieli finanțate din bugetul UAT 
MUNICIPIUL FĂLTICENI pentru obiectivul de investiții „Creșterea nivelului de 
siguranță la acțiuni seismice, precum și asigurarea funcționalității Colegiului "Vasile 
Lovinescu" din Municipiul Fălticeni, județul Suceava, prin lucrări de consolidare și 
renovare energetică”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de consolidare 
a clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția lucrărilor de 
intervenții pentru clădirile de interes și utilitate publică - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de proiectul mare 
despre care vă spuneam și am mai discutat, proiectul de reabilitare a Colegiului 
”Vasile Lovinescu”. Cel mai mare proiect din Moldova, 7 milioane de euro, la care azi 
suntem în faza de avizare a documentației. Cofinanțarea noastră este de 2.989.830 



lei inclusiv TVA. O valoare mică comparativ cu sumele pe care le accesăm. O clădire 
mare, practic se face absolut tot, de la consolidare seismică până la reabilitare 
termică, circuite, utilități, instalații, tâmplării, interioare, tot ceea ce presupune o 
clădire modernă. 

  D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 15 voturi pentru. (Se abține dna consilier local, prof. Vasincu Alina și        
dnul consilier local, prof. Ignat Sorin). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea prevederilor HCL nr. 134/29.06.2023 referitoare la aprobarea 

contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 25.552.000 lei și 
aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de creditul vechi pe 
care îl avem în derulare, e un credit mobil ca să zic așa, având în vedere faptul că 
sunt anumite lucrări care se încheie la licitație, cu un preț mai scăzut, ne dă 
posibilitatea ca, în aceeași sumă de bani să redirecționăm fondurile  rămase de pe o 
investiție pe alta.  După cum vedeți, din totalul listei inițiale, finanțăm acum doar Casa 
Tatos - 800.000 lei, cofinanțarea la Primărie și cofinanțarea la Școala Cuza. 40.000 
lei - Școala Ciurea, plus celelalte investiții pe care le avem prin  PNRR(programul 
național de redresare și reziliență).Lucrăm în interiorul creditului ca să fiu mai explicit. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi pentru.(Se abține d-nul consilier local, prof.Marius Pintilii). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unui post din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Spitalul  Municipal Fălticeni 
a solicitat printr-o adresă, transformarea unui post din inginer I A, în economist IA.S-a 
pensionat cineva. 



   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 14voturi „pentru”. (Se abține d-na consilier local, dr. Cojocaru Liliana,        

d-na consilier local, as. Chirilă Violeta și d-na consilier local, as. Edu Anca). 

            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  comasarea unor imobile, proprietatea publică a municipiului Fălticeni - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de acele străduțe 
care sunt în interiorul Serei. Ele sunt separate acum. Pentru a putea demara un 
proiect trebuie unite, le comasăm,  astfel încât să avem o singură structură. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind stabilirea destinației de bunuri disponibile pentru compensare, în condițiile 

legilor speciale, a unor terenuri aflate în proprietatea privată a municipiului Fălticeni- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de suprafețe de 
teren, care se află în curtea doamnei Gafencu. Terenul care se află sub casă, ei îl 
dețin dintotdeauna, numai că nu au documente. Am solicitat într-o ședință trecută 
inclusiv ordinul Prefectului. Legea spune să stabilim destinația de bun disponibil 
pentru compensare. E vorba de curtea interioară așa cum o știți.  
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale administrate și 

finanțate din bugetul local al municipiului Fălticeni pentru anul 2025 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu dezbaterGeorge- Bogdan – preşedinte 
comisia economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de activitatea 

Direcției de asistență socială la nivelul Municipiului Fălticeni. Ei au obligativitatea să 
întocmească și să prezinte spre aprobare Consiliului Local, acest plan cu toate 
serviciile lor specifice și toate activitățile prevăzute în fișa postului a salariaților de 
asistență socială. 
    D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Programului de Acțiune Comunitară destinat prevenirii și combaterii 

riscului de sărăcie și excluziune socială, pentru anul 2025 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: La fel, este o activitate 
specifică a Direcției  de asistență socială, destinată prevenirii și combaterii riscului de 
sărăcie și excluziune socială, pentru anul 2025. Acest plan derivă din Planul național 
de acțiune comunitară și se încadrează în condițiile legislative prevăzute de 
Ministerul Muncii. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare și al aparatului de 

specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman. 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Într-o ședință anterioară, 
am aprobat statul de funcții și organigrama Primăriei Municipiului Fălticeni. Următorul 
pas este aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare și al aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni, în lumina noului stat de Funcții și a 
noii organigrame, de către Consiliul Local. 
    D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada aprilie –iunie 2025 - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Propuneri, vă rog. 
  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca preşedinte de şedinţă 

pentru perioada aprilie –iunie 2025, pe doamna Edu Anca. 
  D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Mai sunt și alte propuneri? 

Nemaifiind, supunem la vot propunerea doamnei Dulgheriu. Se aprobă cu 16 voturi 
pentru(dna consilier local, as.Edu Anca nu votează). 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniul public al 
municipiului Fălticeni, județul Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de completarea 
Inventarului bunurilor care aparțin domeniul public al municipiului Fălticeni, cu 
investițiile din ultima perioadă și cu modificările punctuale care s-au realizat în 
vederea acestei investiții. Cantina, căminele Colegiului Mihai Băcescu, vorbim de 
Creșă, pentru că trebuie să atestăm la domeniul public și acest obiectiv de investiții 
care ne aparține. Sunt menționate foarte limpede, după ce am primit toate avizele 
necesare, după foarte multă muncă, astfel încât să avem un inventar corect și real și 
la timp, al domeniului public. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al 

Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 
caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de o stradă privată, 
ca să zic așa, strada Panduri, o parte din ea. Erau două suprafețe. La una mai sunt 
lucruri de completat și rămâne numai o suprafață, cea de 1406 mp. O includem în 
inventarul bunurilor imobile din domeniul privat, în vederea modernizării și reabilitării. 
Voiam să facem acest lucru și până acum, din păcate nefiind proprietari nu avem 
voie. O includem în domeniul privat, pentru un nou obiectiv de investiții. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  schimbarea destinației unui imobil(construcție și teren aferent), 
proprietatea publică a municipiului Fălticeni, care a făcut parte din baza 
materială a unei unități de învățământ preuniversitar de stat și a cărei activitate 
educațională este întreruptă de cel puțin 3 ani- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de Atelierul școală 
al Colegiului Național ”Nicu Gane” Fălticeni. Având în vedere că, legislația ne permite 
să schimbăm destinația, fără să facem o documentație suplimentară către Ministerul 
Educației. Profităm de această modificare legislativă și schimbăm destinația fără să 
mai trecem din nou prin toate documentațiile. Rămâne la latitudinea noastră să 
identificăm un program de finanțare, pentru a face un alt obiectiv de investiții acolo, 
dacă rezolvăm problema juridică. 



    D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de 
voturi, respectiv cu 15 voturi „pentru”.( Se abține d-na consilier local, prof. Corbu 
Luminița-Claudia și d-nul consilier local, prof. Bența Codrin). 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de 
hotărâre privind  aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a 
Cantinei de Ajutor Social din cadrul Direcției de Asistență Socială Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman. 
  D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ca urmare a organizării 
activității Direcției de asistență socială, se impune actualizarea tuturor 
regulamentelor, privind  toate instituțiile mai mici sau mai mari care sunt subordonate, 
cum e Cantina de ajutor social, care e una dintre ele.  Se impune și ajustarea și 
aprobarea noului Regulament de organizare şi funcţionare. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unei funcții contractuale din cadrul Direcției Administrația 
Piețelor din subordinea primarului municipiului Făliceni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  La Piața Agroalimentară a 
rămas un post în urma ieșirii la pensie a domnului inspector Laurențiu Bălău. Acolo 
avem nevoie de un administrator. Transformăm postul vacant, din inspector de 
specialitate de gradul I A , în administrator. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

  
  Se trece la ultimul punct, inclus suplimentar pe ordinea de zi, respectiv 

proiect de hotărâre privind preluarea în patrimoniul public a bunurilor aferente 
unor obiective de investiţii ce deservesc sistemul de alimentare cu apă şi 



canalizare al municipiului Fălticeni şi transmiterea acestora în administrarea 
operatorului regional S.C. ACET S.A. Suceava- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Având în vedere faptul că 
am încheiat o nouă investiție privind reabilitarea rețelei de apă pe strada Răsăritului 
și având în vedere că, administratorul și utilizatorul  rețelelor de apă și canalizare pe 
raza Municipiului Fălticeni este  S.C. ACET S.A. și noi având la bază recepția finală a 
acestui obiectiv, îl preluăm în patrimoniul public, rămâne  în domeniul public al 
Municipiului Fălticeni și îl transmitem către ACET S.A. în vederea operării. Să facă 
contracte cu oamenii și să dea drumul la apă. Strada Răsăritului, Țarna Mare. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

  D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Mai este un Raport privind starea economico – socială și de mediu a unității 
administrative – teritoriale Municipiul Fălticeni, dar acesta este doar spre informare. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Dacă sunt întrebări vă stau 
la dispoziție. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin:  Mai poate fi valabil  concursul 
anul acesta, ”Participă activ, colectează selectiv”? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Având în vedere  faptul că, 
anul acesta începând cu 1 iunie, se schimbă operatorul de salubritate din GOSCOM 
în DIASIL, așteptăm să vedem și punctul lor de vedere, pentru a nu exista finanțare 
dublă. Au în domeniul lor de activitate și anumite programe de colectare selectivă și 
să nu ne suprapunem. Așteptăm să vedem, dacă intră noul regulament, există 
obligativitatea și de către DIASIL de a colecta selectiv. Vom discuta din nou după 
data de 1 iunie. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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